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1. 1 

 

 Godkendelse af referat  (5 min) 

 

2. 2

. 

 Nyt fra 

Ledelsen 

• Vi afslutter forhåbentligvis byggesagen med festsal + vinduer på G-fløjen i 

denne uge  

• Planen for asbesthåndtering  

• Fra skoleåret 2025-2026 ’Alle børn starter i den lokale FFO og folkeskole’ -

strategi  

• Trivsel; hårdt sprogbrug  

• God opstartsuge, dejligt at have skolen fuld af børn  

• Skovskolen er startet op med seks elever. At bruge bålhuset som 

klasselokale var en kæmpesucces - alle børn har ret til krat. 

• Nye medarbejdere – Johnny og Hasse på FFO1. Hevin er rykket fra FFO1 til 

FFO2. Vi mangler nu at ansætte en pædagog til Lillestjernen. 

• MKM har fokus på mere kvalificeret samarbejde med børnehaverne om 

overgangssamarbejdet.  

Medarbejder 

• Dejligt at se alle eleverne igen. Fokus på mellemtrin har været udsmykning 

af fløjen. Der er snart Harry Potter-uge. 

• Udskolingen – der er god stemning på fløjen. Eleverne er glade for at se 

hinanden. En del har været på tur i det gode vejr.  

• Vi har fået fire nye gode kolleger, som er faldet rigtig godt til. 

Forældre 

• Ønske om koordinering af forældremøder så der ikke er sammenfald 

mellem f.eks. 1. og 3. klasse. 

• Per C har præsenteret den økonomiske situation for forpersonerne.  

Skoleområdet skal spare cirka 50 millioner hen over de kommende år.  

D. 28/8 besluttes det hvilke budgetforslag, der kommer i høring.  

Forperson opfordrer til, at forældre orienterer sig i det materiale.  
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Der er borgermøde d. 11/9, som man kan tilmelde sig via kommunens 

hjemmeside.   

Elever  

• Elevrådet har i dag valgt forpersonsskab 

 

3. 

 
 Godkende forretningsorden – godkendelse 

Ændring af formand og næstformand. 

MKM undersøger, hvad et forældreråd kan bibringe SKB-arbejdet og FFO. 

EMTR undersøger styrelsesvedtægt, kigger på ’ Skolebestyrelsesbogen’ og 

undersøger, hvordan det besluttes, om der er ordinære valg og forskudte valg. 

Forperson og ledelse udarbejder forslag til ny forretningsorden. 

 

4.   Ændring til konverteringsansøgning. ( vi har overset, at man ikke længere skal 

have madkundskab i 7. kl. Det betyder, at 7. årgang har 1 time mindre om ugen.  – 

den nye ansøgning skal godkendes af SKB 

SKB godkender ny og tilrettet konverteringsansøgning . 

 

5. 4

. 

 Planlægning af elevernes stemme i SKB – kort drøftelse 

D. 23. oktober 2024 og d. 29. april 2025 deltager elevrådet i SKB-møderne 

Det ene møde har ’Skærme i skolen som tema’.  

SKB får mulighed for at byde ind med, hvad de gerne vil høre elevrådets 

perspektiv på.  

 

6.   Madordningen – erfaringer, forespørgsel om madordning på Lillestjernen  - 

drøftelse 

Elevrådet har evalueret ’Sund skolemad’ sammen med ledelsen i forhold til 

portionsstørrelse, kvalitet, administrationstid, antal bestillinger mv. Skolen bruger 

elevtid, lærertid, sekretærtid og ledelsestid på at få madordningen til at fungere.  

Lillestjernen har ikke kapacitet til at starte frokostordning op, da medarbejdernes 

tid skal bruges til elever.  

7.  

 

 

8.  

 Planlægning af kontaktforældremødet 

Forpersonen gennemgik den planlagte proces, der skal understøtte dialogen.  

Evt. 

 


